
3D2N SNORKELING PACKAGEAT PERHENTIAN ISLAND

Perhentian Island Resort, located on the biggest island of the archipelago, offers visitors an amazing vacation
experience. It is a private resort built on 25 acres of natural rainforests and a pristine beachfront with breathtaking sea
views. From idyllic beaches, natural forest splendours all around to a host of exciting activities, adventures and
mouthwatering cuisine, the perfect retreat to reenergize yourself .

DAY 1: KUALABESUT - PERHENTIAN ISLAND (L/DINNER) 第一天：抵达停泊岛（午/晚餐）

Kindly arrange your own transport from your departure point to Kuala Besut, then guests will be transferred to
Perhentian Island as per scheduled shown below:

0930 – Register at Kuala Besut Jetty.

1000 – Boat ride to Perhentian Island Resort

1030 – Arrive at Perhentian Island Resort

Check in time is at 3pm, hence guests may explore around once arriving at Perhentian Island Resort. At 12.30pm,
guests will be having lunch at the cafeteria. After lunch, it is free and leisure time for guests to either snokerling
(optional) or chilling at the beach.

At 3pm, guests will be checking in at the resort. After that, guests may continue the activities or exploration by own.

At 7.30pm, dinner is ready and guests will enjoy their dinner at the cafeteria.

请客人自行安排交通抵达 Kuala Besut码头，客人将会在码头接送到停泊岛，时间表如下：

0930 –在 Kuala Besut码头登记

1000 –乘船前往停泊岛

1030 –抵达停泊岛



登记入住时间是下午三点，抵达的客人可以先自行探索这一片岛屿或。下午12点半，午餐已准备好，客人可

前往餐厅享用午餐。午餐后，客人可继续自行探索这一片岛屿或参加浮浅活动。

下午3点是登记入住的时间，客人将登记入住酒店。

傍晚7点，晚餐已准备好，客人可前往餐厅享用晚餐。

DAY 2: PERHENTIAN ISLAND (B/L/DINNER) 第二天：停泊岛（早/午/晚餐）

In the morning of 7.30am, breakfast is ready and guests will enjoy their breakfast at the cafeteria.

After breakfast, guests will be proceeding to the activities such as:

1000 – Free & Easy (Optional: Snorkeling)

After the activities, guests will be having lunch at 12.30pm. After lunch, guests may opt to either relaxing at the beach
or snorkeling or doing other watersport activities.

1400 – Free & Easy (Optional: Snorkeling)

In 7.30pm, guests will be having buffet dinner at the cafeteria.

早上7点半，早餐已准备好，早起的客人可前往餐厅享用早餐。

早餐后，客人可选择留在岛上自由活动或参与10点的浮浅活动。

中午12点半，午餐已准备好，客人可前往那个餐厅享用午餐。

午餐后，客人可选择留在岛上自由活动或参与2点的浮浅活动。

傍晚7点半，晚餐已准备好，客人可前往餐厅享用晚餐。



DAY 3: PERHENTIAN ISLAND - KUALABESUT (BREAKFAST) 第二天：停泊岛 -返家（早餐）

In the early morning of 7.30am, breakfast is ready and guests can enjoy their breakfast at the cafeteria.

Then, guests may enjoy the peaceful moment at the beach or packing luggage in the room as guests have to checkout
by 11am. At 12pm, guests will be transferred from Perhentian Island to Kuala Besut Jetty.

早上7点半，早餐已准备好，早起的客人可前往餐厅享用早餐。

早餐后将是客人的自由活动时间，早上11点必须登记退房。

中午12点，客人将乘船返回 Kuala Besut码头，准备返家。

PACKAGE INCLUSIONS（团费包含）

 02 Night Accommodation 2晚住宿

 02 Sets of Breakfast, Lunch and Dinner 2份早，午，晚餐）

 02 Snorkeling Trip inclusive Snorkeling Gears 浮浅

 Return Boat Transfer from Kuala Besut Jetty 船票

 Welcome Drink 饮料（迎接时）

PACKAGE EXCLUSIONS（团费不含）

 Transfer to Kuala Besut Jetty交通

 Travel Insurance旅游保险

 Things not mentioned in package inclusion没在团费包含里提及的事项

Travel dates : Daily Departure Basis
Hotel : Superior Classical Room
Average Price : RM 598/Pax (RM 30 surcharge for weekend stay, additional cost may incur for public holidays, peak

season)

For bookings & further info, please contact us @ +603-9074 8699/016-2224621

: Click here

Email : info@reliancepremiertravel.com or reliancepremiertravel@gmail.com
Tel : +603- 9074 8699
Fax : +603- 9074 8599
www.reliancepremiertravel.com


